

Oxford GlobalMUN - SHSID

Model United Nations Conference

牛津大学-上海中学国际部国际模拟联合国大会

2025

Conference Invitation

会议邀请函



Oxford
GlobalMUN

April 4th - 6th, 2025

at Shanghai High School International Division

Invitation From the Organizing Committee

组委会邀请信

尊敬的模拟联合国指导教师，亲爱的代表们，

我们特此诚挚地邀请您莅临并参与 2025 年牛津大学-上海中学国际部国际模拟联合国大会（Oxford GlobalMUN - SHSID Model United Nations Conference 2025）。本次会议由牛津大学模拟联合国、上海中学国际部以及蔚蓝国际三方合作，将于 2025 年 4 月 4 日至 6 日在上海举行。

自 2016 年会议落地上海以来，会议在各方的共同努力下，历经多年的尝试与改进，获得了全方位的成功。会议平均每年参会代表数量达 400 人，参会学校数量超过 50 个，与会代表与指导教师满意度超过 90%，在上海乃至全国范围内拥有了较高的品牌效应和知名度。

牛津大学模拟联合国大会是目前英国规模最大的模拟联合国会议，有着悠久的历史，以其学术的严谨性和丰富的文化体验而闻名。大会致力于推动教育机会平等和能源可持续性，倡导学生与不同背景和文化的同龄人接触，通过合作学习建立全球变革者网络。来自牛津大学的主席团成员们将发挥其卓尔不群的治学风格和学术能力，也将给与会代表们带来高质量的模联会议体验。

今年的会议将继续在上海中学国际部举办。上海中学创办于 1865 年，是中外历史上最知名的学校之一。上海中学国际部创办于 1993 年，1995 年加入 IB 国际文凭组织，2003 年，成为上海唯一一所联合国教科文组织联系学校。学校秉承“树·人”的教育教学理念，注重学生的个性化发展和终身学习，以其卓越的教育质量和国际化的教育环境，成为上海乃至全国国际化程度最高的学校之一。上海中学国际部上海中学国际部模拟联合国活动发展历史十分悠久，多次参加国内外模拟联合国大会并取得优异成绩。2025 年的会议，上海中学国际部将继续为来自全国各地的教师和学生提供优质的会务保障工作。

2025 年，会议即将迈入第十个年头。本次会议规模预计为 350 人，将设置七个英文委员会，委员会议题设置将合理优化并紧贴国际时事。组委会将持续提升会议服务，致力于给与会代表提供高质量的学术及会议体验。

目前，会议已经进入筹备阶段，报名工作将陆续展开，代表们可以通过本指南了解会议相关内容。我们也将根据会议时间线，在蔚蓝国际 WeClub 微信公众号及时公布会议相关信息。

我们期待在上海与各位见面！

2025 年牛津大学-上海中学国际部国际模拟联合国大会组委会

2025 年 1 月

Welcome Letter From Oxford GlobalMUN

组委会邀请信

Dear delegates, faculty advisors and friends in the MUN community,

It is our great pleasure to welcome you to Oxford GlobalMUN SHSID 2025, being held on the 4th-6th of April 2024 in Shanghai High School International Division. This event is one of the highlights of our year, and we cannot wait to welcome you to the conference.

Last year, we returned to Shanghai High School International Division for the first time since the pandemic. It was fantastic to connect with friends old and new, meet many new delegates and run another fantastic conference alongside the SHSID team.

In 2025, we are excited to be returning for another Oxford GlobalMUN. Our conference includes a mixture of committees, from General Assemblies to specialised agencies and regional bodies. This allows delegates of varying skill levels to challenge themselves and provides an enriching and exciting MUN experience.

As usual, our conference follows three central tenets: it is technology-free, academically focused and collaborative. Delegates will be expected to not use electronic devices outside the unmoderated caucuses and will be encouraged to come up with feasible solutions backed by research. Chairs will be fostering an environment of support and community in their committees, focusing particularly on multilateral initiatives.

Our chairs will be well-versed in their committee topics and prepared to support delegates in their learning experience. Alongside the secretariat from Oxford Global, delegates will be supported by the student secretariat team of Shanghai High School International Division, which has been collaborating with our team to make this event a memorable one.

We are very much looking forward to meeting you all in Shanghai!

All best wishes,

Oxford GlobalMUN-SHSID 2025 Secretariat

Conference Timeline

重要时间线

2025.01.10	Conference Registration Starts 会议报名开启
2025.01.20	Committees and Topics Release 委员会议题公布
2025.02.26	Background Guides Release 背景文件公布
2025.02.26	Country Assignment 国家席位分配开启
2025.02.15	Directors Information Release 主席团信息公布
2025.03.21-03.22	Pre-conference Training 会前学术培训
2025.03.25	Registration Closes 报名截止
2025.04.04	Oxford GlobalMUN-SHSID Conference 2025 Starts 会议开始



Conference Schedule

会议日程

April 4th, 2025 Friday

08:00 - 14:00	Conference Registration 会议注册
14:00 - 15:00	Opening Ceremony 开幕式
15:00 - 17:00	Committee Session 1 分组会议（一）
17:00 - 18:00	Dinner and Break 晚餐
18:00 - 20:30	Committee Session 2 分组会议（二）
Since 20:30	Campus Curfew 宵禁

April 5th, 2025 Saturday

08:30 - 11:30	Committee Session 3 分组会议（三）
11:30 - 13:00	Lunch and Break 午餐
13:00 - 15:00	Committee Session 4 分组会议（四）
15:00 - 15:30	Conference Break 会间休息
15:30 - 18:00	Committee Session 5 分组会议（五）
15:30 - 16:30	Faculty Advisor Meeting 指导教师会议
18:00 - 19:00	Dinner and Break 晚餐
19:00 - 20:30	Conference Workshop 会议工作坊
Since 20:30	Campus Curfew 宵禁

April 6th, 2025 Sunday

09:00 - 11:00	Committee Session 6 分组会议（六）
11:30 - 12:30	Closing Ceremony (with Awarding Presentation) 闭幕式（颁奖典礼）
12:30 - 13:30	Lunch and Break 午餐
Since 13:30	Delegate See-off 代表返程



Committees & Topics

委员会及议题

Disarmament and International Security Committee (DISEC) 裁军与国际关系委员会

Topic War Crimes Law and the Increasing Role of AI in Conflict

战争罪法律与人工智能在冲突中日益增加的作用

Scale 规模: 50-70 人

Special Political and Decolonisation Committee (SPECPOL) 特别政治和非殖民化委员会

Topic Effective Foreign Aid

有效的对外援助

Scale 规模: 50-70 人

Commission on the Status of Women (CSW) 联合国妇女地位委员会

Topic Women in STEM: Gender Equality and the Empowerment of Women in the Era of Climate Change

STEM 中的女性: 气候变化时代的性别平等和女性赋权

Scale 规模: 45 人

United Nations Office for Outer Space Affairs (UNOOSA) 联合国外层空间事务厅

Topic Using Space to Support Sustainable Development Goals

利用空间支持可持续发展目标

Scale 规模: 40-60 人

European Council (EUCO) (Historical Committee) 欧洲理事会 (历史委员会)

Topic February 2016 - Renegotiation of the United Kingdom's Terms of Membership

2016 年 2 月 - 重新谈判英国的成员国资格

Scale 规模: 27 人

United Nations Security Council (UNSC) (Crisis) (Double Delegates)

联合国安全理事会 (危机委员会) (双代表)

Topic Peacekeeping

维护和平

Scale 规模: 30 人

Conference Date & Venue

会议时间及地点

Conference Date 会议时间: 2025.04.04-04.06

Conference Venue 会议地点: Shanghai High School International Division 上海中学国际部

Address 地址: No.989, Baise Road, Shanghai 上海市徐汇区百色路 989 号



School View 学校概况

Established in 1865, Shanghai High School has an overall size of 340 mu (223,617square meters) and is historically one of the most well-known schools in China as well as around the world. Shanghai High School International Division (SHSID) was founded in 1993. At present, approximately 3,100 students from over 43 countries and regions are enrolled. SHSID became an International Baccalaureate (IB) world school in 1995. SHSID is authorized by the College Board to administer AP, SAT and PSAT exams and is an authorized TOEFL exam center. Since 2014, SHSID has been approved as an International AS & A-Level School. In 2018, SHSID was awarded accreditation by AdvancED (COGNIATM).

上海中学成立于 1865 年，校园占地规模 340 亩(223617 平方米)，是中外历史上最知名的的学校之一。1993 年 6 月 1 日，上海市教育委员会批准成立上海中学国际部(简称上中国际/SHSID)，现有来自 43 多个不同国家和地区的约 3100 名学生。1995 年，上中国际加入 IB 国际文凭组织。上中国际同时也是由 College Board 授权的 AP、SAT 和 PSAT 的考试中心和由 ETS 授权的托福考试中心。2014 年上中国际成为国际 AS & A-Level 学校，2018 年通过美国 AdvancED (COGNIATM)认证。

Conference Registration

会议报名

1- 团体代表报名通道 - **Delegation registration:**

代表团指导老师或首席代表请扫描下方二维码进行会议报名，报名后组委会会尽快与您取得联系。

Faculty Advisor and head delegate please scan the QR Code below for delegation registration, the organizing committee will be in touch with you soon!



2- 个人代表报名通道 - **Individual delegate registration:**

个人代表请扫描下方二维码进行会议报名及缴费，报名缴费后组委会会尽快与您取得联系。

Please scan the QR Code below for registration, the organizing committee will be in touch with you soon after you complete your payment!



Conference Fees & Payment

会议费用及缴费方式

Conference Fee: 1,780 CNY/ per delegate, including,
每名代表的会议费为人民币 1,780 元，其中包括：

- Conference Material Package 会议材料费；
- Meals (School Cafeteria, April 4th Dinner, April 5th Lunch & Dinner, April 6th Lunch)
会间餐饮费（学校食堂，4月4日晚餐，4月5日午晚餐，4月6日午餐）；
- Pre-Conference Online Training 会前线上学术培训费；
- Medical Insurance 保险费；
- Government Tax and VAT 政府税费。

not including 不包括，

- Accommodation 住宿费；
- Transportation; 交通费；
- Personal Expenses 个人花费。

缴费方式 **Payment:**

报名成功的代表可通过麦客表链接、支付宝转账和银行汇款三种方式进行缴纳。支付宝转账及银行汇款的具体信息如下：Conference fee can be paid through CRM link, Alipay and bank transfer. Alipay and bank account information are as follow:

支付宝账号-Alipay: ceo@welandedu.com



银行账户信息-Bank Account Information:

账户名 **Account Name:** 北京蔚蓝加国际教育咨询有限公司

账号 **Account No.:** 0200209109200009044

开户行 **Account Bank:** 中国工商银行北京万国城支行

说明:

1 - 团体代表缴费请务必在支付宝或银行汇款备注中填写学校（简称）、联络人姓名（指导教师或首席代表）、联系方式和代表数量；个人代表缴费请务必在汇款备注中写明代表姓名、学校（简称）和联系方式。Delegation payment must note School Name (in short), Contact Person (FA or Head Delegate), Contact and number of delegate. Individual Payment must note Name, School Name (in short) and Contact.

2- **退款政策 Policy of Refund:** 国家席位一经分配和确认，代表会议费将无法再退还。在此之前，若因客观原因确认无法参加会议请联系会议组委会。Once the country/position(s) is assigned to any delegate or delegation, the delegate fee will not be refunded by any occasion.

Conference Accommodation

会议住宿安排

组委会推荐代表自行预订如下酒店，所示价格仅为参考。

The organizing committee recommends that delegates book the following hotels on their own. The prices listed are for reference only.

	酒店名称	距会场距离	标间参考价格（间/夜）
1	baseLITE 佰舍服务式公寓（上海西岸店）	0.8 公里，步行约 10 分钟	400 元
2	格林豪泰（上海南站罗香路店）	0.9 公里，步行约 12 分钟	300 元
3	上海南站石龙路亚朵酒店	2.0 公里，步行约 25 分钟	600 元



WELAND Contact

联系我们

有任何关于会议报名缴费以及会议安排的问题，您都可以与我们的工作人员进行沟通，此外，您还可以通过电子邮箱 info@welandedu.com 或关注我们的微信公众号 WEClub 与我们随时取得联系。

If you have any questions related to the registration, payment and arrangement for the conference, feel free to contact our staffs. You can also contact us over email at info@welandedu.com or our Official WeChat Account WEClub.

王 鹏 +86 182 0158 3029
peng.wang@welandedu.com

孙 鑫 +86 185 1508 7298
xin.sun@welandedu.com

王一然 +86 188 1020 8924
yiran.wang@welandedu.com





Oxford
GlobalMUN



Oxford GlobalMUN - SHSID Model United Nations Conference 2025
2025年牛津大学-上海中学国际部国际模拟联合国大会